
Enquête CVA Vereniging Samen Verder, uitslagen 

In 2018 viert de CVA vereniging zijn 25 jarig bestaan. Een feestelijk moment. Maar ook om even stil 

te staan bij wat we bereikt hebben en hoe we verder willen met onze vereniging. We signaleren een 

aantal ontwikkelingen die onze vereniging in zijn voortbestaan bedreigen. Zoals het nauwelijks 

groeiend ledenaantal en het vergrijzen ervan. Hoe maken we onze vereniging toekomstbestendig en 

zorgen we dat onze activiteiten passen bij de vereniging van de toekomst? Hoe zorgen we dat we 

voor onze trouwe leden de belangen blijven behartigen en hoe zorgen we dat we groeien? Op deze 

vragen wilde het bestuur graag antwoord. Om de mening van onze leden te peilen hebben we in het 

eerste kwartaal van 2018 een enquête uitgezet om hier achter te komen. Mede op basis van 

onderstaande uitkomsten wil het bestuur het beleid voor de vereniging voor de komende jaren 

uitzetten.  

De enquête is uitgezet onder 52 leden waarvan 31 mensen de vragenlijst hebben ingevuld. 

Vraag 1. We willen een vereniging zijn voor mensen met een vorm van niet aangeboren hersenletsel. 

Bent u het daarmee eens? Het antwoord is JA 

 

Opmerkingen:  

• Ik maak zelf deel uit van deze groep 

• En hun partners 

• Er is onderling begrip voor elkaars problemen 

• Na 2x een hersenbleoding. Ik was 51 jaar een 55 jaar oud en ben nu 78 jaar oud. 

 

Vraag 2. Leest u ons blad Bruggenhoofd? De mensen die de enquête invullen blijken Bruggehoofd 

ook te lezen. Maar er wordt ook opgemerkt dat het wat moderner mag en liefst ook als digitale 

versie op de website. De wens voor een Facebook pagina wordt ook geuit. 

 

Vereniging voor NAH

Ja Nee

Bruggenhoofd?

ja Nee bepaalde artikelen



 

Vraag 3. Welke informatie wilt u lezen in Bruggehoofd? De antwoorden zijn divers.  

 

Vraag 4. Bezoekt u wel eens bijeenkomsten van Breinkracht. Zo’n 65% van de mensen bezoekt een 

bijeenkomst van Breinkracht  

 

 

 

 

 

Mensen merken op dat ze aanvankelijk wel kwamen maar nu niet meer. Men heeft vaak al een vol 

programma of is nog aan het revalideren. Als mensen wel komen dan is het om de (h)erkenning en 

het contact met lotgenoten. Men steekt er altijd wel iets van op, wordt ook opgemerkt. 

Vraag 5. De CVA vereniging organiseert nu een zoemeractiviteit en een kerstbrunch in december. Wat 

zijn uw wensen? Er is behoefte aan het uitwisselen van ervaringen tijdens bijv. een koffie-ochtend of 

Breinkrachtbijeenkomsten

ja nee



hobbygroepje. Ook is er behoefte aan activiteiten voor jongere doelgroepen. 

 

Vraag 6. Welke vorm moet ontmoeting voor jongere mensen met hersenletsel hebben? Ideeën 

hierover zijn breed. Een mix wordt gewaardeerd. Persoonlijke ontmoeting moet naast uitwisseling 

via internet blijven bestaan.  

 

Vraag 7. Heeft u nog aanvullende opmerkingen? Goede informatie aan naasten en uitleg over wat is 

gebeurd wordt als belangrijk thema genoemd. Ook wordt opgemerkt dat er tijdens de bijeenkomsten 

te weinig tijd is voor lotgenotencontact.  

Tot slot de opmerking: De CVA vereniging in zijn huidige vorm is super belangrijk. Je groeit door 

ontmoetingen en het zien hoe anderen het leven weten op te pakken! Voor mij zijn de eerste 

bijeenkomsten, waarbij ik als partner met partners kon praten, super belangrijk geweest . Zonder 

schroom kon je alles zeggen, de anderen begrepen waar je het over had. Je had niet het gevoel dat je 

je getroffen partner verraadde.  


